
 

Zápisnica č. 02/24 

zo zasadnutia výkonného výboru SZS, konaného dňa 26.3.2024 v Starom Smokovci 

 

Prítomní: Ing. Viera Bachárová Findurová, Mgr. Rastislav Drajna, Matej Zmij, Marek Varga, Bc. Ján 

Harniš, Ľubomír Mick 

Hostia: Ing. Mária Vastušková, Mgr. Jaroslav Slávik 

Miesto: Zasadacia miestnosť Slovenského zväzu sánkarov 

Program: 

 

1. Zahájenie 

2. Zhodnotenie sezóny 2023/2024 seniori 

3. Rôzne 

 

1. Zahájenie 

Predseda SZS Ing. Viera Bachárová Findurová privítala členov výkonného výboru. Oboznámila 

prítomných s programom.  

 

2. Zhodnotenie sezóny v seniorskom tíme 

 

Prítomní sa oboznámili so zhodnotením sezóny, ktorú poskytol tréner Lukáš Brož písomne vopred. 

Tréner poďakoval celému zväzu za kus práce v dlhej a náročnej sezóne, Slávikovi poďakoval za pomoc 

pri trénovaní a Mickovi za technický support.  

 

Zhodnotenie športových výkonov počas sezóny 2023/2024: 

 

Dvojica Vaverčák/Zmij podávala od začiatku stabilný výkon počas prípravy aj počas Svetových pohárov 

a Majstrovstiev sveta. Bolo možné sa sústrediť na detaily v prejazdoch. Táto dvojica štartuje na tesno 

so svetovou špičkou. Laborovali so šínami. Jazdili na nových aj starých. V šínach je veľká rezerva, na 

ktorej sa musí pracovať. Dvojica mala stabilné prejazdy a premietanie tréningov do samotných 

pretekov. Škoda posledných dvoch svetových pohárov. Tréner hodnotí dvojicu veľmi pozitívne a verí 

že naviažu na túto formu nasledujúcu sezónu, a pravidelne ich uvidíme v TOP 10.  

Pár dobrých umiestnení:  

SP Lake Placid sprint – 8.miesto 



 

MS Altenberg – 14. miesto a postup do sprintu, kde obsadili 12. miesto 

ME – 14 miesto 

Celkové miesto v SP – 14 

 

Marián Skupek – tréner od neho očakával viac, nepredviedol čo dokáže. Zdá sa že je v pozícii ako 

Vaverčák/Zmij pred touto sezónou. Skupek potrebuje popracovať na jazdnej polohe, pretože ak sa 

pozrieme na niektoré preteky dokáže ísť dolu rýchlo ale žiaľ len do pol dráhy, potom začína strácať 

kvôli polohe. Napriek tomu na sebe zapracoval, zrýchlil štarty, hoci ešte stále má sa kam posúvať. Určite 

má na vynikajúce výsledky. Potrebuje viac trpezlivosti a menej tlaku, jeho samého na seba. 

Pár dobrých umiestnení: 

MS – 25. miesto 

ME – 19. miesto 

Celkové umiestnenie v SP – 22. miesto 

U23 MS – 8.miesto 

U23 ME – 6.miesto 

 

Jozef Ninis, jeho sezónu považuje tréner ako na hojdačke. Raz to vyšlo, potom sa nedarilo. Sklamanie 

z ME. Hendikepom sú štarty. Tréning a príprava boli kvalitné, vek si ale vyberá svoju daň.  

Pár dobrých umiestnení: 

ME – 15. miesto 

MS – 14. miesto a postup do šprintu, kde obsadil 8. miesto 

Celkové umiestnenie – 17. miesto 

 

Tereza Nosková sa trénerovi hodnotí ťažko. Návrat po 5 rokoch a nie dobrej zdravotnej kondícii. Má 

potenciál, ale žiaľ zatiaľ nevie preniesť tréning do pretekov. Chce na sebe pracovať. 

Na záver tréner Brož vyjadril úvahy o skončení s trénovaním reprezentácie. 

 

Následne tréner Mgr. Jaroslav Slávik doplnil zhodnotenie sezóny zo svojho pohľadu. Športovci začali 

podľa možností kvalitnou prípravou na sezónu. V septembri sa ukazoval potenciál, najviditeľnejšie 

v štartoch dvojíc. Z pohľadu Slávika má Skupek veľa sily a dynamiky, ešte však potrebuje značne 

popracovať na psychike, hlavne po utŕženom páde. Navrhol spoluprácu so psychologičkou a zvýšiť 

prácu na štartoch.  

Dvojica Vaverčák/Zmij sa zastabilizovala, zlepšila štarty, s výnimkou výsledkov v Sigulde.  

Zhodnotiť Noskovú považuje Slávik za ťažké. Potrebuje značnú pomoc pri tréningovej príprave keďže 

sa k sánkovaniu vrátila po rokoch. 



 

Macko a Bosman sa na pretekoch špecializovali na dvojky, posun u Bosmana vidno v štartoch, Macko  

mal lepšie štarty na začiatku. V Altenbergu trapilo počasie ale dokázali jazdu postupne stabilizovať. 

Chlapci majú zdravý prístup k tréningom. 

Ninis potrebuje zvýšiť prípravu na sezónu, popracovať na štartoch, kde má handikap. 

 

J. Harniš doplnil informácie ohľadom Macka. Macko mal zranenie v Sigulde, ktoré sa tiahlo až po 

S.Moritz. Zranenie na lakti sa mu otváralo kvôli prítomnému bacilu. 

 

Predsedníčka SZS poďakovala prítomným za zvládnutie náročnej sezóny napriek skromným financiám, 

s ktorými SZS disponuje.  

 

3. Diskusia a návrhy do ďalšieho zasadania 

 

Do ďalšieho zasadnutia je potrebné zodpovedať otázku ako bude ďalej pokračovať Tereza Nosková 

a jej financovanie.  

Športovci navrhli spoločné stretnutie 4.4.2024 spolu s predsedníčkou SZS, aby podali svoje návrhy na 

nadchádzajúcu sezónu.  

Ďalšie navrhované stretnutie s Brožom 8.4.2024 pred plánovaným hodnotením na Dukle.  

Mick navrhol riešiť šíny, ktoré sa nevhodnou tepelnou úpravou vyrovnali.  

Predsedníčka SZS predniesla návrh na zaradenie športových reprezentantov do VŠC DUKLA BB. 

 

Uznesenie č.  01/24 

Výkonný výbor schválil športových reprezentantov: Tomáš Vaverčák, Matej Zmij, Marián 

Skupek, Christián Bosman, Michal Macko, Bruno Mick, Viktor Varga, Oliver Korbela, Viktória 

Praxová, na zaradenie do VŠC Dukla Banská Bystrica. 

ZA:  6 PROTI:  0  ZDRŽAL SA:  0 

 

Zapísala:   Ing. Mária Vastušková, v. r.  

Overila:  Ing. Viera Bachárová Findurová, predseda SZS, v.r.   

 

 

   Ing. Viera Bachárová Findurová v. r.             

          predseda SZS 


